
 

 

20. oktober 2020 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklubs Venner den tirsdag 20. oktober 2020 klokken 18.00, 2. 

møde sæsonen 2020/21, Bryggen 70, 9240 Nibe 

 

Til stede 

Morten Thorsager (formand) (MT) 

Hanne Nedergaard (næstformand) (HN) 

Birgitte Kold Andersen (BKA) 

Luna Folsø (LF) 

Søren Overgaard Nielsen (sekretær, referent) (SON) 

Trine Uldahl Nielsen (Kasserer) (TUN) 

 

Fraværende 

Joan Jacobsen, Peter Harald Marlborg (bestyrelsesaktiv suppleant) 

 

Dagsorden 

1) Nyt fra Nibe Sejlklub (HN) 

2) Status medlemmer/Økonomi (TUN 

3) Ønsker om donationer fra NS (HN) 

4) Fredagsbaren. Udvalg af drikke, chips mv 

5) Foredrag, madaftener mv i sæsonen 

6) Julebanko 

7) Eventuelt 

 

Referent 

Søren Overgaard Nielsen 

 

1) Nyt fra NS (HN) 

 

HN berettede, at alle arrangementer i sejlklubsregi, hvor NSV kunne være behjælpelige, er sat i bero. HN har 

overfor NS’s bestyrelse klargjort, at NSV altid vil yde assistance, så længe Nibe Havn udgør 

arrangementmæssige rammer, men i forbindelse med arrangementer, som foregår i fremmedhavne, 

hvadenten NS deltager eller er medarrangør, kan NSVs assistance ikke påregnes. NS’s bestyrelse udtrykte en 

selfølgelig forståelse herfor.  

 

2) Status medlemmer/Økonomi (TUN) 

TUN berettede, at NSV har ca kr. 45000,- insats i banken og et mindre lager af øl, vin og chips. Lagret var 

indkøbt med henblik på den covid-aflyste Nibe Cup.  

NSVs bankforbindelse har opsagt foreningens konto på grund af en teknikalitet angående CVR-nummer, 

men der er tale om en formsag, og forholdet bringes i orden. Ligeledes skal der oprettes en ny digital signatur 

til brug ved banktransaktioner, da den hidtige digitale signatur er oprettet i et pengeinstitutt og ikke hos 

NETS. Hvorfor det skulle have betydning er uklart for NSVs samlede bestyrelser.  

MobilePay har hævet de faste månedsgebyr til kr 49,-. Hertil kommer gebyr for de enkelte transaktioner. 



 

 

 

3) Ønsker om donationer fra NS (HN) 

HN berettede, at NS har ytret ønske om at få anskaffet Zoom 8-joller, da det er en bådklasse, hvor der 

afholdes flere lokale stævner, og bådklassen er velegnet til de lidt ældre ungdomssejlere. På baggrund af 

HNs beretning, var der i bestyrelsen enighed om at undersøge, om en sådan donation af zoom 8-joller på sigt 

kan imødekommes. 

Der blev aftalt et maksimalt beløb, som Hanne kan forhåndsreservere mulige donationsemner med.  

Ligeledes fortalte HN, at hun havde sikret gratis optagelse af IB-bådene hos AVAS. Bestyrelsen bifaldt HNs 

initiativ.  

 

4) Fredagsbaren. Udvalg af drikke, chips mv 

Indledningsvis tog formanden (MT) ordet og klargjorde, at NSV-arrangementer var underlagt de af 

regeringen fastlagte COVID-restriktioner. Det betyder blandt andet, at fredagsbaren skal afholdes med én 

meters afstand mellem gæster, der skal løbende afsprittes og rengøres (inklusive toiletter) og bartendere skal 

bære maske eller visir. Formanden gjorde i den forbindelse opmærksom på, at en hovedattraktion ved 

fredagsbaren netop er en afslappet, hyggelige stemning, hvor man snakker i små grupper, og sociale 

afstandskrav, afspritning og masker står i modstrid hertil, og at disse krav næppe i praksis vil blive overholdt. 

Den øvrige bestyrelse var enige med formanden, og det blev fra forskellig side påpeget, at hovedparten 

fredagsbarens klientel udgjorde en i relation til COVID udsat gruppe. Ligeledes blev det fremhævet, at det 

ikke vil styrke NSVs renommé, hvis en ellers hyggelig fredagsbar samtidig blev en supersprederbegivenhed.  

På den baggrund blev det af en enig bestyrelse besluttet ikke at afholde fredagsbar og julebanko i 

indeværende kalenderår. Arrangementerne genoptages tidligst efter næstkommende bestyrelsesmøde, hvor 

COVID-situationen atter drøftes. 

Spørgsmålet, om COVID-relaterede arrangementaflysninger kunne føre til et fald i medlemmer og 

medlemsopbakning, blev af en samlet bestyrelse besvaret med et nej. BKA anførte i den sammenhæng, at 

skulle der mod forventning vise sig en svækket medlemsopbakning som følge af COVID-aflysninger, er 

løsning at holde “et brag af et påskearrangement” eller ligende, når covid-situationen er afklaret. Heri var 

den øvrige bestyrelse enig.  

 

5) Foredrag, madaftener mv i sæsonen 

Bortfalder, idet der henvises til punkt 4.  

 

6) Julebanko 

Bortfalder, idet der henvises til punkt 4. 

 

7) Eventuelt 

Intet.  

 

Bestyrelsesmødet afsluttedes klokken 18.29. 

 

På bestyrelsens vegne 

 

Søren Overgaard Nielsen 

 


